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Spørgsmål 33

Vil regeringen åbne op for, at virksomhederne får mulighed for frit at tilvælge de kommu-

nale affaldsordninger? Virksomhederne kan i dag ikke tilvælge den kommunale affalds-

ordning, da erhvervsaffald og husholdningsaffald er opdelt, og kommunerne ikke må ind-

samle genanvendeligt erhvervsaffald (genbrugspladser undtaget). Det er spørgers opfat-

telse, at virksomheder frit bør kunne vælge. Mindre virksomheders affald ligner borgernes

affald, og det kan med fordel indsamles sammen. Til glæde for virksomhederne, der får

mulighed for at sortere til lavere omkostninger, for borgerne, der vil få lavere omkostnin-

ger, når der er flere til at afholde indsamlingsomkostningerne, samt ikke mindst til gavn

for genanvendelsen, da vi får indsamlet større mængder (i samme kvalitet). Til samme

non-profit pris, som borgernes affaldsgebyr er baseret på.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Morten Messer-

schmidt (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Morten.Messerschmidt@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
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